Tzu-Chi Elementary School 2021/2022 School Year慈大附中國小部110-1
Weekly Report英語10週進度Class Level: Grade 5 B G5雙語班Week 10: 11/1 ~ 11/5
	任課老師
	授課本
	課程進度
	回家練習
	連繫事項

	Chinese Teacher
Tr. Sheila
周秋菊
	Next Move 5

	Unit 2 Egypt埃及
課本 P.15-17
習作 P12-13
	1)聽課本CD朗讀P.16-18
2)寫習作P12-13
3)週四小考:第3單元看時間+數字20單字
	1)配合聽CD朗讀複習課本期中評量範圍
2)在習作簽

	數字 20個單字: 1.ten (10)/ 2 eleven (11)/3 twelve (12)/4 thirteen (13)/ 5 fourteen (14)
6. fifteen (15)/ 7. quarter(4分之1) / 8. sixteen (16) / 9. seventeen (17) 10. eighteen (18) 
11. nineteen (19) 12. twenty (20)/ 13.  thirty(30)/ 14. Half(一半) 15. forty (40) /16 fifty (50)
17 sixty (60) / 18 seventy (70) 19. eighty (80) / 20. ninety (90)

	English Teacher
Tr. Sydney
	Write Right 2

	1 review unit 2 ‘Amusement Park’ 
2 writing assignment (final draft)  ‘Amusement Park’
3 oral test unit 1 & 2
4 word wall WK 7 
	1 review ‘Patrick’s Story’
2 writing correction: draft and final draft
3 Preview unit 3 story & vocab
	Please bring Write Right 2 book and workbook to school for the class & writing book (502/ Friday, 503/ Thursday) for Word Wall lesson.
週五502
週四503 帶寫作書2的課本和習作到校。

	
	Next Move 5
	· unit 2 lesson 7 ‘Let’s Visit Egypt’ p22 

	· assigned reading: ‘Let’s Visit Egypt’ p22 
	

	親愛的家長們好:
期中評量後我們週四仍有小考，希望藉由常態的學習和評量讓學生們穩定地學習和進步!
感恩您的協助和鼓勵!
祝福平安健康       Tr. Sheila 

	Dear Parents, 
We have completed our own story for unit 2. Students shared and wrote about their past experiences/ stories when they visited amusement parks. It was productive and fun to have everyone to write about their final drafts of their compositions. Starting next week, we will work on unit 3. Our new unit is about famous people and describing them. In this unit, Grade 5 students will practice describing people using common adjectives. We will learn new adjectives, practice describing ourselves and others, and have a listening activity and play Jeopardy. 
我們已完成第二單元的故事，學生們分享也寫出當他們去遊樂園玩時的過去經驗或故事。讓每個人寫他們的最後版的作文是好玩又有成果的。下週開始我們要上第三課，我們的新單元是關於名人和如何形容他們。在這個單元，學生們會練習用普通的形容詞描述人們。我們會學新的形容詞，練習形容自己和他人。有聽力的活動和玩搶答遊戲。
There will be a lot of new adjectives for Grade 5 students to learn in unit 3, and adjectives can help their readers get a fuller picture of the things they are writing about. And by the end of this unit, students will be able to ask questions about someone’s personality & appearance and use adjectives to describe a person’s appearance and personality. 
第三單元有很多新的形容詞要學，學生們運用形容詞有助於讓讀者對學生們寫的內容有更完整的圖像。在這單元末了，學生們將學會問關於某人的個性，外表的問題並且用形容詞來形容某人的個性和外表。
Have a nice weekend, 祝週末愉快!
Tr. Sydney

	Key Vocabulary & Weekly Sentences 主要單字和每週句型Vocab:單字
hit,打 award, 獎勵director導演, actor, 演員actress, 女演員， singer, 歌手 South Korea南韓, fantastic, 太棒了
 Ninja, 忍者assassin刺客, fan風迷 
Who is your favorite star? 誰是你最喜歡的明星?
[bookmark: _GoBack]What does this person do? 這個人是做什麼的?












